
هنر هفتم

يک نهاد به تنهايی توان ساخت فيلم را نداشته باشد 
حال آن که با کمک هم مــی توانند به توليد مورد نظر 
برسند. ما ســال گذشــته هم فيلم« مصلحت» را با 
کمک «سازمان هنری رســانه ای اوج» توليد کرديم. 
بايد بگويم مشارکت با سازمان ها و نهادها برای هر دو 

طرف مثمرثمر است. 
همان طور که در صحبت هايتان گفتيد 
حمايت از فيلم ســاز جوان و فيلم ســاز اول و 
دومی از مأموريت های شــما است، پس اينکه 
فيلم ساز هر ٤ فيلم شرکت يافته حوزه هنری 
به جشــنواره فيلم فجر، فيلم  دومی هستند از 

سياست های حوزه هنری است؟ 
حوزه هنــری در کنار مأموريــت حاکميتی خود که 
توليد فيلم اســت، حمايــت از فيلم ســازان جوان و 
همکاری با فيلم اولی، برای معرفی و کمک به تثبيت 
فيلم ساز در عرصه ســينما را هم برعهده دارد. البته 
اين به آن معنی نيست که ما با فيلم ساز حرفه ای کار 
نمی کنيم و برای توليد يک ســری از آثار قطعاً سراغ 
فيلم ســازان حرفه ای هم خواهيم رفــت  همان گونه 
که ســال های گذشــته با آنها همکاری داشتيم يا در 
ســال جاری پروژه ای را با يکی از فيلم سازان مطرح 
کشورمان طراحی کرديم که به زودی کليد می خورد. 
آن طور که پيداست داستان فيلم ها از 
موضوعات جنگی و انقلابی تا خانوادگی متفاوت 
است، موضوع فيلم ها از ســوی حوزه هنری 

انتخاب شده  يا پيشنهاد فيلم سازان بود؟ 
فيلم ها بــا ژانرهــای مختلــف از فيلم هنــاس که 
نگرانی های يک زن برای از دســت دادن همســرش 
است تا موضوع فيلم ضد که بيانگر آشوب هايی است 

گفتيد امســال حضــور پررنگی در 
جشــنواره فيلم فجر داريد، مگر در سال های 
قبل  حوزه هنری در جشنواره فيلم فجر شرکت 

نمی کرد؟ 
در دهه ٩٠ حوزه هنری تمرکز کمتری برتوليد فيلم 
داشــت و جريان توليد فيلم کم رمق تر شده بود، در 
طول اين دهه نهايت يک فيلم در ســال برای عرضه 
داشتيم. حوزه هنری در دوره جديد متوجه شد برای 
اينکه شــاهد اتفاقات خوب در اين حوزه باشــد بايد 
جريان توليد فيلم را قوی تر کرده و محصول مناسب 
برای مخاطب توليد کند. به همين دليل امسال تمرکز 
خود را در توليد فيلم و حمايت از فيلم سازان جوان و 
مستعد قرار داديم و با برنامه ريزی جدی موفق شديم 
٤ فيلم با کيفيت را برای جشــنواره آماده کنيم که ٢ 
فيلم از ايــن فيلم ها با همکاری بنياد فارابی ســاخته 

شده اند.
چه چيز باعث شد تا با بنياد سينمايی 

فارابی برای ساخت فيلم مشارکت کنيد؟ 
در شــرايط کرونايــی، کار فرهنگی همــراه با توليد 
ثمربخش که بازگشت ســرمايه هم داشته باشد کار 
ســختی اســت و نياز به حمايت نهادهايی دارد که 
متولی اين امر هستند. ما و بنياد سينمايی فارابی هر 
دو يک مأموريت داريم و آن حمايت از فيلم ساز جوان 
يا فيلم ســاز اول و دومی اســت. اينکه دو فيلم دسته 
دختران و شادروان را با همکاری بنياد فارابی ساختيم 
بخشــی از آن به اين موضوع برمی گردد که مأموريت 
ما اين است تا بتوانيم از همکاری سازمان های همسو 
با خودمان برای توليد فيلم کمک بگيريم و از ســوی 
ديگر به دليل بالا رفتن هزينه های توليد فيلم، شــايد 

موافقيد گفت وگوی مــان را از حضور 
حوزه هنری در جشــنواره فيلم فجر شروع 

کنيم؟ 
سازمان سينمايی حوزه هنری، تقويت جريان توليد 
فيلم در سينما را از مأموريت ها و اهداف خود می داند. 
به همين دليل حوزه هنری امسال حضور پررنگی در 
جشنواره فيلم فجر دارد و با ٤ فيلم به نام های هناس، 
ضد، دســته دختران و شــادروان در چهلمين دوره 
جشنواره فيلم فجر شرکت کرده است. البته دو فيلم 
دســته دختران و شادروان با مشــارکت بنياد فارابی 

تهيه شده است.

ماموریت؛ حمایت از فیلم سازان جوان
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